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上海钦典机械制造有限公司

三角包装机
主要性能和结构特点：

1、采用先进的微电脑控制器，驱动步进电机控制袋长及商标定位，性能稳定、调整方便、检测准确。
2、可自动完成制袋、计量、充填、封合、分切、计数、打印批号等功能。
3、包装外观独特呈三角形状，美观、时尚。

适用范围：

适用于颗粒状、粉体状、液体状、短条状、片状物品的包装。如：膨化食品、虾条、花生、爆米花、麦片、瓜子、调味粉等物料的三角袋立体包装。
Automatic triangle bag packing machine
Functional Features and Application Area:
1. Adopt advanced microcomputer controller and step-by-step motor to drive and control the length of bag with stable performance and accurate testing. Meanwhile, it is easy to operate.
2. The machine has functions including bag-making, weighing, filling, sealing, cutting, counting, printing batch number and so on. 
3. The packing shape is unique triangle, pretty and fashionable. 

Application area:

The machine is suitable for the triangle bag solid packing of grain, powder, liquid, short strip and slices, such as slices puffed food, shrimp strip, peanut, popcorn, oatmeal, melon seeds, flavoring and so on.

性能参数：

	Bag Size
	L:40-100 (mm)  W:40-90(mm)  

	Packing Speed
	30-60 bag/min

	Bag Cubage
	5-120 ML 

	 Power
	220V/50HZ/1.5KW 

	 Air Source
	5-7Mpa

	 Air Consumption
	0.25C/min

	  Machine Weight
	400KG 

	Outline Dimension
	900mm×700mm×1700mm  
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